

There are no translations available.

Deux décrets signés du Président de la République le jeudi 20 juin 2019, concernant le Projet de Développement des Villes Inclusives et Résilientes (PDVIR), viennent d'être publiés dans les colonnes de l'édition de Cameroon Tribune de ce vendredi 21 juin 2019. Le premier porte ratification de l'Accord de crédit n° 6132-CM, d'un montant d'environ 93,6 milliards FCFA, conclu le 28 février 2019 entre la République du Cameroun et l'Association Internationale de Développement (IDA), pour le financement dudit Projet. Le second ordonne la publication de cet Accord de crédit au Journal Officiel.

Two decrees signed on Thursday, 20 June 2019, by the President of the Republic, relating to the Inclusive and Resilient Cities Development Project (PDVIR), have just been published in the columns of the Friday June 21, 2019's edition of the Cameroon Tribune. The first concerns ratification of the Loan Agreement n° 6132-CM, amounting to approximately XAF 93.6 billion, reached on 28 February 2019 between the Republic of Cameroon and the International Development Association (IDA), for the funding of the said project. The second prescribes the publication of this Loan Agreement in the Official Gazette.